
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2021-06-02 kl 18.30 Digitalt möte via Teams 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Malin Andersson & 

Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

§3 Skrivelser och rapporter 

Vi som var med på extra årsmötet den 24 maj rapporterar från det mötet. Nu är resultatrapport och 

balansrapport för 2020 redovisad.  

Vid dagens möte går vi igenom och repeterar vår sektions konstitution.  

Tony berättar att vi ska återuppta HOIF-möten med alla sektioner för att få till en gemensam start. 

Fritidsbanken – det kommer att bli en aktivitetsdag på Odenvallen i juni, Tony tror att det blir en dag i 

vecka 25. Fritidsbanken håller i den dagen.  I nuläget finns inget spikat program men det ska bland 

annat vara prova på fotboll och lite padel. Behöver de ledare i form av våra äldre ungdomar denna 

dag? Ungdomarna kan få en liten ersättning för detta i så fall. Tony kollar med Fritidsbanken om vi 

ska assistera med ledare.  

Jenny och Johan rapporterar om domarmötet som de höll i slutet av maj. De samlade ungdomarna 

på Odenvallen och gick igenom säsongen, hur kvitton skulle skrivas och diverse annat material. 

Kvittona ska domarna lämna till tränarna som lägger dem i HOIF:s brevlåda. Eventuellt ska vi köpa in 

några små skrivblock till domarrummet. 

§4 Ekonomi  

- Budget år 2021 

Tony informerar om vår budget som nu är sammanställd efter det extra årsmötet som har hållits.  

§5 Övriga frågor 

Diskussion kring äldre ungdomar att vara ledare för något lag. Gå ledarutbildning? Kan rycka in och 

träna ett lag om det behövs.  

Planering av fotbollsskolan 2021 vecka 32: Vilka vuxna kan vara på plats? Vilka ungdomar kan vara 

ledare? Dessa ungdomar är klara:  

Anna L, Algot S, Hugo S, Roby S, Sara H och Mikaela C. 



Vi ska fråga fler av de som var ledare förra året:  

Emelie A? Elin B? (Helena frågar dessa)  

Fadi? Pierre? Hugo B? (Jenny frågar dessa). 

Vuxna: Flertalet av oss i sektionen har börjat jobba igen efter semestern men vi kan nog dela upp oss 

och vara lediga varsina förmiddagar. Vi ska även höra med dem som var med förra året om de kan 

ställa upp igen.  

Lagfotografering: Tony har varit i kontakt med Per angående fotografering och han tar en avgift på 

cirka 13 000 kr. Pernilla ska ställa frågan till tidigare års fotograf Therese och om hon fortfarande kan 

få ett bra pris via foto7an. Vi bör ha tagit bilderna innan midsommar. Vi har även ett annat namn på 

en eventuell fotograf, Stenberg, men Pernilla kollar först med Therese om hon har möjlighet. Om 

varken Therese eller Stenberg kan och till ett annat pris väljer vi att anlita Per.  

§6 Nästa möte 

Nästa möte blir onsdag den 30 juni kl 18.00 på Odenvallen. Det blir en gemensam upptakt med 

huvudstyrelse och herrsektionen. Vi siktar på att avsluta med att äta något tillsammans ute på 

altanen.  

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


